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Osobní údaje 
 

Jméno a Příjmení: Karolína Macháčková 

Obor: Management cestovního ruchu, Bakalářský obor, 3.ročník 

Kontakt: E-mail – machaka1@uhk.cz IG: ___kaaajaaa___ 

Doba pobytu v zahraničí: 24/06/2024 – 02/08/2024 

Doba studia: 26/06/2024 -26/07/2024 

 

Kontaktní osoba na vysílající VŠ (UHK): Monika Hebková (monika.hebkova@uhk.cz) 

Kontaktní osoba na přijímací VŠ (CJCU): Elisabeth (ellie@mail.cjcu.edu.tw) 

 

Příprava pobytu, studium na přijímací škole 
 

Očkování – Vzhledem k tomu, že jsem byla v Asii v zimním semestru na výjezdu a všechna potřebná 

očkování jsem podstoupila již předtím, tak jsem tentokrát žádná řešit nemusela. 

Pojištění jsem využila znovu od ERV, univerzita má s nimi spolupráci a předtím jsem s nimi neměla 

žádný problém. Cena pojištění byla 2 560Kč 

Vzhledem k pozdnímu nákupu a mým plánům po konci letní školy mě letenky vyšly na 40 700Kč 

s tím že jednosměrná letenka do Taipei 17 200Kč, z Kaohsiung do Seoulu 3 500Kč a odtamtud do 

Prahy 20 000Kč. 

 

 

Studium na CJCU bylo fajn. Školu jsme měli celodenní od pondělí do pátku, naštěstí hodiny, i když 

byly ve tříhodinových blocích, nebyly nudné. Nejvíc mě bavil předmět 3D experience, kde jsme 

pracovali v 3D programu, ve kterém jsme vytvářeli postavičku. Vyučující nám přehledně vysvětlil, jak 

máme v programu pracovat a často nám pomáhal. Dalším předmětem byl cross-cultural business, 

který jsme měli skoro každý den. Tyto hodiny jsme měli rozdělené tak, že jsme se jednou učili a 

podruhé koukali na film ve kterém hlavní zápletkou byl vždy střet kultur. ‚Filmové hodiny‘ byly vždy 

obohaceny nějakou ochutnávkou jídla či pití. Témata, která jsme probírali ve zbytku hodin byla občas 

až primitivně jednoduchá (např. jak si správně potřást rukou), ale bylo dobré že jsme neprobírali nic 

složitého.  
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Jako studentka Managementu cestovního ruchu s nulovou zkušeností v IT světě jsem z předmětů, 

které měli něco společného a programováním bála, ale nebyl důvod k panice. Vyučující se vždy 

snažili pomoct všem, kdo měl potíže, nebo i ostatní studenti, kteří jeli na letní školu se mnou. (Tímto 

děkuji Bořkovi s Michalem, že mi zprovoznili LED pásek na lampičce).  

 

Hodnocení práce z předmětů byly Lampička a Prezentace, které jsme nakonec kvůli tajfunu nemohli 

prezentovat, takže jsme je pouze poslali vyučujícím. 

 

Během studia jsme měli spoustu výletů po okolí. Navštívili jsme několik muzeí, vypíchnout musím 

Buddha museum, kde jsme měli tea ceremony a celý objekt muzea a jejich pracovníci dodali místu 

atmosféru klidu a harmonie, byl to neskutečný zážitek. Dalším velmi krásným zážitkem byl výlet na 

Alishan, což je pohoří na Taiwanu. I když oblast, kterou jsme navštívili byla velmi zaměřená na 

turisty, tak jsem si výlet užila. 

 

O víkendech jsme měli volno a nezaháleli jsme, a cestovali jsme po okolí. S Terkou, kterou jsem znala 

už před odletem, Ivou a Michalem jsme navštívili jezero Sun Moon Lake společně s městem 

Taichung. Obě místa stojí za to, Taichung je víc moderní a jezero je obrovské, jezdí tam trajekt na 

druhou stranu a v okolí je plno chrámů a budov tradiční architektury. Následně jsem byla ve městě 

Khaosiung, které jsem navštívila víckrát a musím říct že je to úžasné místo, žije to tu jak přes den, tak 

v noci, nejmodernější město ostrova.  

 

Letadlem jsme přistáli v Taipei, kde jsem s již dříve zmíněnou partou strávila první dny, takže i toto 

město jsem si prošla a překvapil mě zde obrovský rozdíl mezi jednou bohatou čtvrtí a zbytkem města. 

Všude jsou švábi. 
 

 
 

Ubytování, Strava, Doprava 
 

Ubytovaná jsem byla na kolejích univerzity, vzhledem k tomu že ze skupiny jsme byly jen tři holky, 

tak jsme všechny bydlely spolu. V pokoji jsme každá měla palandu, skříň a stůl s židlí. Součástí byla i 

vlastní koupelna se záchodem a sprchou. Až na jednoho švába první den jsme na žádná místní zvířátka 

v pokoji nenarazili. Tip: Proti švábům pomáhá nechat jednoho mrtvého v místnosti a ostatní tam 

nepolezou. Zní to nechutně, ale je to efektivní, jednoho jsme nechali po celou dobu pobytu v rohu u 

dveří a měli jsme klid. Bydlení na kolejích bylo v rámci letní školy, a proto jsem nic nemusela platit. 

 

V okolí kampusu je spousta restaurací a místního street food, že si vybere každý. Velmi výhodné bylo 

snídaňové bistro hned u vlakové stanice. Levné a dobré. Můj oblíbený obchůdek byl o kousek blíž 

kampusu s Milk Tea, které prodával takový starý pár, přičemž jedno Milk Tea vyšlo cca na 25 Kč. 

Jídlo tu je celkově o dost levnější než u nás, jen se většina jídel skládá z nudlí a nebo něčeho 

smaženého. 

 

Po celém ostrově je velmi dobře vymyšlená hromadná doprava, takže například pronájem skútru je za 

mě zbytečné. Přímo u kampusu, 3 minuty chůzeod kolejí, je vlaková stanice ze které se dostanete za 

20 minut do centra Tainanu. Opačným směrem pak k obrovskému obchodnímu centru a stanicí pro 

vysokorychlostní vlaky. Všude kolem si lze půjčit kola přes aplikaci, podobně jako u nás next bike. 

Jednou jsme si je půjčili a můžu jen doporučit. Jen bych doporučila nezapomenout na velkou vrstvu 

opalovacího krému, sluníčko je nekompromisní a spálíte se. 

 

K využívání MHD je potřeba si pořídit easy card, není drahá a sehnat jde na letišti i v každém 

convenience store. Na kartičku si nabijete peníze a můžete jezdit po celém ostrově, v jakémkoliv 

městě, jakýmkoliv prostředkem (metro, vlaky, busy, tramvaje…). Dobíjet jde pouze v hotovosti, tak je 

lepší s sebou mít vždy nějaký cash. ATM na kolejích nemá poplatky, takže jsem vybírala vždy tam. 
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Finanční podpora, náklady na pobyt, celkové zkušenosti 
 

 
Za běžné žití (Jídlo, MHD, občasné nakupování oblečení a vstupy na turistické atrakce) jsem utratila 26 

500Kč plus letenky 40 700Kč a pojištění 2 560Kč, dohromady tedy necelých 70 000Kč. Nejvíc mě stály 

již na začátku zmiňované letenky a dále Airbnb, když jsme cestovali po ostrově. 

 

Od univerzity jsem dostala stipendium ve výši 30 000Kč, takže mi UHK pokryla téměř půlku letní školy. 

Samozřejmě kdybych neletěla ještě do Seoulu, ušetřila bych na letenkách a celková utracená částka by 

byla dost odlišná. Většinu pobytu jsem tedy zaplatila z vlastních úspor, ale počítala jsem s tím. 

 

 

 

 

Mé rozhodnutí přihlásit se na tuto letní školu byl náhlý a moc jsem se nad ním nerozmýšlela, ale nelituji. 

Mám doma spoustu nového oblečení, v hlavě milion zážitků a plno nových kamarádů kolem sebe. Došlo 

mi, jak super je mít v Česku odpadkový koš na každém rohu, že přežiji být celý den zpocená a že se 

člověk nemusí bát udělat zbrklé rozhodnutí a odletět sám na konec světa. 
 

 

 


